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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:717 Polisens it-forensiska verksamhet

It-relaterad brottslighet är den brottslighet som ökat allra snabbast i Sverige. 
Under det senaste årtiondet har denna form av brottslighet ökat med närmare 
900 procent. Samtidigt är polisens utredningsresultat mycket lågt på detta 
område. Enligt en rapport som Brottsförebyggande rådet presenterade förra året 
är ett skäl till detta att det saknas utredningskompetens inom polisen. 

Vidare är Nationellt forensiskt centrum underdimensionerat för att hantera det 
stora antalet förfrågningar som myndigheten får av de rättsvårdande 
myndigheterna. I andra länder som till exempel Danmark och Storbritannien 
kan företag stödja polisens arbete med it-forensiskt arbete. I Sverige använder 
dock inte polisen denna möjlighet. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Är ministern villig att med beaktande av säkerhets- och integritetsaspekter 
verka för att polisen i ökad omfattning ska kunna köpa in it-forensiska tjänster i 
syfte att förbättra utredningsresultaten och korta undersökningstiderna? 

………………………………………

Pål Jonson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-05
Besvaras senast
2018-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


